
 ZÁPISNICA 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Rohožníku konaného dňa 21.01.2009 o 14,00 hod. 

Prítomní:  

Starosta obce: Mgr. Peter Švaral 

Hlavný kontrolór: Natália Topolčányová 

Žiaci 1.-5. stupňa Základnej školy Rohožník podľa prezenčnej listiny  

Starosta obce všetkých privítal a žiakom podal stručné informácie o obci, poslancoch i pracovníkoch 

obecného úradu. V obci žije približne 3 570 obyvateľov. Starostu a poslancov Obecného 

zastupiteľstva  volia občania každé štyri roky. Hlavného kontrolóra volia poslanci Obecného 

zastupiteľstva na obdobie 6 rokov. 

 Starosta  pravidelne  zvoláva zasadnutie Obecného zastupiteľstva, na ktorom za účasti poslancov (9), 

hlavnej kontrolórky , pracovníkov OcÚ i občanov  riešia problémy obce.  Po príhovore starosta obce 

Mgr. Peter Švaral odovzdal slovo žiakom: 

Robko Fráz: Aj tento rok budú lietať vojenské lietadlá? 

S: Ministerstvo obrany prisľúbilo, že tak silno ako to bolo v roku 2008, by sa už nemalo opakovať. 

Ľubko Novák: Pán starosta, koľko máte rokov? 

S: Mám 33 rokov. 

Karin Girbaková: Kde bude mládež tráviť voľný čas? 

S: Dúfam, že sa podarí získať finančnú dotáciu na vypracovaný projekt „Úprava verejných 

priestranstiev časť sídlisko“. Súčasťou tohto projektu je vybudovať pešiu zónu pri Základnej škole,  

skeet park, preliezky a pieskovisko. 

Martinka Žembová: Nedalo by sa urobiť kúpalisko?  

S: Všetko sa dá urobiť, ale obec nemá v súčasnosti na kúpalisko ani miesto ani peniaze. 

Dušan Radič: Nedal by sa urobiť hokejový štadión? 

S: V najbližších 3-4 rokoch nie. 

Dominika Michaličová: Nedali by sa urobiť nové parkoviská? 

S: Obec plánuje v budúcnosti vybudovať nové parkoviská. Ako dočasnú náhradu parkoviska upravil 

plochu pred OOPZ, ale nikto tam neparkuje, pretože každý chce mať svoje auto pred vchodom a to 

nie je možné.  

Patrik Bednár: Kedy sa odstráni značka z ulice Záhrady, kde je rozkopaná cesta, pretože autá chodia 

po chodníku? 

S: Cesta je rozkopaná, pretože p. Rudavský budoval vodovodnú  prípojku do rodinného domu. 

Nakoľko bola už zima a cesta sa nedá asfaltovať keď mrzne, táto bude hneď na jar opravená. 

Marek Kovár: Kedy sa otvorí hádzanárske ihrisko? 

S: Na jar. 

Samuel Benca: Bude na Dušnici separovaný odpad? 

S: Bude. Výber a následne nákup nových nádob na  separovaný zber v súčasnosti rieši vedúci 

Technických služieb p. Hajdúch. 

Romana Vilémová : Mohli vy sa vyčistiť pieskoviská? 

Pieskoviská sú pravidelne čistené pracovníkmi TS a tiež kontrolované Okresnou hygienickou stanicou. 

Mali by sa nad sebou zamyslieť majitelia psíkov, ktorí používajú pieskoviská  ako WC  a tým vážne 

ohrozujú deti, ktoré sa tam hrávajú. 

Martinka Žembová: Aké je to byť starostom? 



S: Niekedy zábavné, dobré -   keď sa niečo podarí , náročné -keď sa niečo nedarí, ťažké- keď niekto 

zničí to, čo sa vybudovalo, smutné – keď niekto zomrie.  

Patrik Corman: Koľko je na Slovensku starostov? 

S: Na Slovensku je asi 3 500 obcí a každá obec má starostu. 

Patrik Bednár: Prečo parkujú autá na križovatke pri OOPZ  Obchodná ul.  - Školské námestie ? 

S: Tento problém už od februára 2009 vyrieši dopravné značenie – Zákaz státia.  

Juraj Gúčik: Kedy sa Rohožník stane mestom? 

S: Aby  obec Rohožník mohla dostať  Štatút mesta, potrebuje  5 000 obyvateľov. V súčasnosti nám 

chýba ešte 1 400 obyvateľov, a ak sa podarí postaviť nové domy a byty, tak o 15 rokov by obec 

Rohožník mohla byť mesto. 

Dominik Topolčány: Nedal by sa urobiť prechod pre chodcov pri ZŠ. 

S: Celý priestor pred ZŠ vyrieši pešia zóna. 

Patrik Potúček: Nedala by sa urobiť cesta pri škôlke? 

S: Pri škôlke bude úplne nová cesta, budú tam nové domy i ulice. 

Arthur Voška: Nedalo by sa opraviť parkovisko pri cintoríne? 

S: Tento priestor sa zatiaľ spevní štrkom.  

Romana Vilémová: Nedalo by sa urobiť viac detských ihrísk? 

S: Plánujú sa vybudovať ešte 3 ihriská , dve v obci a jedno na sídlisku.   

Michaela Farbová: Nemohol by sa vybudovať park pre ľudí, ktorí majú problémy s dýchaním? 

S: Výstavba nového parku v centre obce  je už naplánovaná,  tento park môže zatiaľ nahradiť okolitý 

les v lese je možné sa nadýchať dosýta.  

Dušan Radič: Nebude v Rohožníku TESCO alebo KAUFLAND ? 

S: Výstavba nákupného domu je vec podnikateľa a je dôležité aby sa uživil, takže zatiaľ nie, možno až 

keď bude Rohožník mesto.  

Patrik Potúček: Nemohlo by byť v Rohožníku viac novinových stánkov ? 

S: Je to tak isto vec podnikateľov. Od februára bude opäť otvorený stánok na autobusovej stanici. 

Samuel Benca:  Nemôže dať obec pokutu občanom, ktorí vyvážajú odpadky na  Válkovú lúku? 

S: Poverený pracovník Obecného úradu situáciu prešetrí a ak sa podarí vypátrať vinníka určite bude 

pokutovaný. 

Patrik Corman: Prečo je v obci len jeden SERVIS? 

S: V Rohožníku niekoľko servisov : AUTOTOTAL, PNEUSERVIS- KREBS, MARTINA- POLAKOVIČ,  PANDA- 

TÓTH, RÍMEŠ. 

Diana Patáková: Nedal by sa vyčistiť potok pri škôlke? 

S: Tento potok nie je obecný. Situácia sa bude riešiť s pracovníkom  Povodia   Moravy.  

Robko Fráz:  Bude v obci kruhový objazd? 

S: Štúdia kruhového  objazdu na autobusovom nástupišti je už vypracovaná, avšak zatiaľ čaká na 

schválenie. 

Michaela Belušková: V ktorom mesiaci ste sa narodili? 

S: V máji. 

Kristián Kopáč: Ako by sa dala riešiť problematika voľne sa pohybujúcich psov na Dušnici, ktorí 

utekajú z Drevoskladu a ohrozujú obyvateľov? 

S:. Ak niekto vidí psa, ktorý sa voľne pohybuje bez dozoru môže to oznámiť  OcÚ . Poverený pracovník 

túlavého psa odchytí  a umiestni na dvore TS. Majiteľ si ho môže po zaplatení pokuty vyzdvihnúť . 

Marko Gschweng: Bude v Rohožníku SKEET-PARK. 

S: Ano. 



Patrik Corman: Prečo musia byť chaty v Záhradkárskej oblasti tak ďaleko od obce? 

S: Majiteľom nikto neprikázal a ani nedovolil tieto chaty stavať, rozhodli sa sami. 

Ľubko Drahoš:  Nemohli by byť na ulici Pri potoku bližšie mosty? 

S: Ak sa podarí získať finančné prostriedky na projekt „Úpravy verejných priestranstiev časť pri 

potoku“,  tak budú. 

Kristián Kopáč: Prečo sú vyrúbané stromy na starom ihrisku? 

S: Táto lokalita sa pripravuje na výstavbu nových rodinných domov . 

Ľubko Novák: Bude na Dušnici obchod? 

S: Vybudovať obchod  je veľká  investícia, ktorá by sa mala podnikateľovi vrátiť, takže asi nie. 

Matúš Mišún: Psy pani Kovalčíkovej na Staničnej ulici ohrozujú občanov. 

S:Pani Kovalčíková bola upozornená, ak sa  situácia bude opakovať bude sa to riešiť. 

Dominik Topolčány: Nedali by sa urobiť preliezky na Rašeline? 

S: Nie, už tam sú. 

Janko Hraško: Ako ste sa stali starostom? 

S: Starostu volia občania obce Rohožník. Na post starostu v roku 2006 bolo prihlásených  

5 kandidátov a občania dali najviac hlasov mne. 

Patrik Potúček: Bude v Rohožníku volejbalové ihrisko? 

S: Áno na sídlisku. 

Patrik Corman: na Rašeline sa porušuje značka Zákaz vjazdu. 

S:  Pozriem sa na to. 

Patrik Bednár:  Nádoby na separovaný zber  v spojovacej ulici Hlavnej a Pri potoku sú  často 

rozhádzané a niekedy aj prevrátené. 

S: Majú to na svedomí nezodpovední vandali. 

Dominik Topolčány : Kto riadil Obecný úrad, keď ste boli na dovolenke? 

S:Pracovníci OcÚ sú šikovní a pracujú aj sami. Ak sa vyskytne vážny problém , ten rieši hlavná 

kontrolórka p. Natália Topolčányová  alebo zástupca starostu p. Vladimír Báchor. 

Janko Hraško: Bude v Rohožníku semafór ? 

S: Zatiaľ nie. 

Nikolka Gschwengová: Bude v Rohožníku park pre zvieratá? 

S: Nie . 

Patrik Corman : Mohli by sa dať značky na križovatku ulíc Kuchynská- Dušnica, pretože sa tam zrazili 

autá? 

S: V obci je povolená 50/km rýchlosť a autá na hlavnej ceste majú prednosť, takže keby vodiči 

dodržiavali pravidlá cestnej premávky bolo by všetko v poriadku.  

Kristián Kopáč: Bude v Rohožníku cesta pre cyklistov? 

S: Zatiaľ nie. 

Ľubko  Drahoš: Nedalo by sa urobiť parkovisko pri Pneuservise- Krebs? 

Patrik Bednár: Nebudú nové mosty na ulici Pri potoku? 

S: Ulicu Pri potoku čaká celková úprava. Dokumentácia je už vypracovaná a ak sa podarí získať 

peniaze môžeme začať. Bol by som rád, keby to bolo ešte tento rok. 

Michaela Farbová: Nemohli by sa zrušiť spreje, aby sa neničila ozónová vrstva ? 

S: Nemôžem zakázať obyvateľom Rohožníka aby prestali používať spreje. Je to celosvetový problém, 

najlepšie by bolo  keby sa spreje prestali vyrábať. 

Patrik Potúček: Bude v Rohožníku park pre zvieratá? 

S: Nie. Občania môžu využívať okolitú prírodu. 



Patrik Corman: Prečo sa šíri žltačka? 

S: Žltačka je vírusové ochorenie a šíri sa hlavne v nehygienických podmienkach . Poznáme ju aj ako 

chorobu špinavých rúk, takže odporúčam umývať ruky. 

Lukáš Fraňo : Prečo nechytáte drogistov? 

S: Je to v kompetencii polície. 

Zdenko Knížat: Prečo nekúpite snežné delo ? 

S: Úsmev. 

 Ostatné otázky požiadal starosta posielať poštou. Všetkým prítomným poďakoval za účasť a poprial 

pekný deň. 

 

Zapisovateľ:           Alena karšayová 

 

Hlavný kontrolór: Natália Topolčányová 

   

 

 

 

 

 

                                                                                    Mgr: Peter Švaral 

                                          starosta obce  


